
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 25.04.2024 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici Anamaria,  Beliu Iconomescu

Aureliana,  Neculache  Netuta,  Mistreanu  Ioan,  Tecuceanu  Paraschiv,  Danaila  Paul,
Enache Paraschiv, Vlad Geta Manuela, Iurascu Gina Mariana, Iacob Marcela, Busteanu
Cristian Tudorel si Horoi Anina – Georgiana. 

Lipseste nemotivat dl. Stamate Iordan.
Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 2017 / 19.04.2024.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dna Beliu Iconomescu Aureliana, deoarece
fiecare consilier  local  trebuie sa fie presedinte al  sedintei  timp de 3 luni  in  ordinea
alfabetica a numelui.

Supus  la  vot  s-a  aprobat  cu  11  voturi  “pentru  “  ca  dna  Beliu  Iconomescu
Aureliana sa fie presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2024 si
a bugetului finantat integral din venituri proprii pe anul 2024.

2.  Proiect de hotarare privind aprobarea  prelungirii contractului de comodat nr.
324927/2384/26.04.2004 cu privire la cedarea cu titlu gratuit, a terenului in suprafata de
100 mp I.T.P.F. Iasi.

3.  Proiect  de  hotarare  privind  stabilirea  perioadei  de  executie  a  lucrarilor  la
investitia “ Asfaltare drumuri in satele Foltesti si Stoicani in anul 2023” .

4. Proiect de hotarare privind prelungirea contractelor de concesiune a pasunii
publice, incheiate in anul 2017.

5. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta.
6. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 12 voturi “pentru” .
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .



Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei  se trece la punctul nr. 2 din ordinea de zi :  Proiect de

hotarare  privind  aprobarea  prelungirii  contractului  de  comodat  nr.
324927/2384/26.04.2004 cu privire la cedarea cu titlu gratuit, a terenului in suprafata de
100 mp I.T.P.F. Iasi.

Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si
referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor doua proiecte de hotarare se trece la punctul  nr. 3 din

ordinea de zi : Proiect de hotarare privind stabilirea perioadei de executie a lucrarilor la
investitia “ Asfaltare drumuri in satele Foltesti si Stoicani in anul 2023”. 

Din nou presedintele de sedinta acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul
si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
In continuare se trece la punctul nr. 4 din ordinea de zi :  Proiect de hotarare

privind prelungirea contractelor de concesiune a pasunii publice, incheiate in anul 2017.
Si la acest punct presedintele de sedinta acorda cuvantul dlui primar sa prezinte

proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii
comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
Se trece la punctul nr. 5 din ordinea de zi : Proiect de hotarare privind alegerea

presedintelui de sedinta.



Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si
referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor 5 proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 6 din ordinea

de zi : Cereri, interpelari, raspunsuri.
La  acest  punct  dna  Vlad  intreaba  referitor  la  montarea  camerelor  video  la

punctele de gunoi depozitat ilegal,  unde se depoziteaza gunoiul de grajd ?
Dl. primar raspunde ca fiecare cetatean trebuie sa-si faca platforma de gunoi de

grajd in capatul terenurior detinute in intravilan (vetre de casa).
Noi  am  intentionat  sa  construim  platforme  de  gunoi  de  grajd  cu  finantare

europeana, dar proiectul nostru nu a intrunit toate criteriile si nu a devenit eligibil, deci la
nivelul localitatii nu avem o platforma ptr gunoiul de grajd.

In continuarea sedintei  secretarul  prezinta cererea unui  grup de fermieri  care
solicita renuntarea la taxa stabilita ptr inregistrarea contractelor de arendare.

Dupa prezentarea cererii dl. primar a intervenit spunand ca nu este o greutate
financiara pentru fermieri daca nu reinnoiesc contractele de arenda inainte de scadenta.

Ba mai mult majoritatea fermierilor au fost inclusi in diferite cooperative si nu
platesc la nivel local nici taxe ptr terenuri, constructii utilaje.

Dna  Navalici  care  are  calitate  dubla  de  fermier  si  consilier  local,  afirma  ca
aceasta taxa este impovaratoare mai ales ptr fermierii mici, dar se simte financiar si la
cei mai mari.

Supusa la vot cererea mai sus amintita a fost votata astfel :
- ptr renuntarea la taxa au votat urmatorii : Iacob Marcela,

Navalici Anamaria si Enache Paraschiv ;
- ptr mentinerea taxei, restul de 9 consilieri, in consecinta taxa  

ramane valabila.
Presedintele sedintei constatand ca nu mai sunt probleme de dezbatut, declara

sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri pentru participare.
Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa

semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
        Aureliana ICONOMESCU BELIU                    Marian CILICHIDREANU 


